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 מן המניין   -  1/17ישיבת מועצת עיר מס'  

 באולם המליאה    2/1/17שהתקיימה ביום שני  
 
 

 . 18:48הישיבה נפתחה בשעה  
 
 

 משתתפים:
 ראש העיר  - עו"ד יעלה מקליס

 סגן ראש העיר  -   אלי גרינמן  
 סגן ראש העיר  -   אמנון סעד

 חבר מועצה -   משה לוי
 חבר מועצה -   שמואל רוטמן

 חבר מועצה -   גד מילר
 חבר מועצה -   בן ציון רזניק 

 חבר מועצה -   עוזי מאיר
 

   
 חסרים:

 חבר מועצה -  עו"ד הדר מימון 
 חבר מועצה -   ורדי בושרי

 חבר מועצה -   ערן קקון
 חבר מועצה -   יוסי בן דוד 

 חבר מועצה -   נתן בז'ה
 חברת מועצה -  קרן לאופר ברנר 

 
 

 סגל:
 גזבר העירייה -   גל לניאדו  

 מהנדסת העירייה -   שרון גלוטר
 יועמ"ש  - עו"ד רוני חלמיש  

 מבקר העירייה -   ישורון פרסיק  
 מהנדס תשתיות  -   אדי שומכר
 מנהל אגף השירות -   חיים דניאל

 מנהל פרויקטים -   אורן אברהם  
 מפקד השיטור העירוני  -   אבי צ'אוש'ו  

 מנהל מח' חשמל -   דוד נגר
 קב"ט מוס"ח  -   איציק אפטר

 ע. ראש העיר  -  מורן סלע אברהם
 ע. מנכ"ל העירייה -  מורן דומני
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: מועצת העיר מאשרת פתיחת תב"ר למבנה לשיטור העירוני, הצטיידות והסדרת מערכת  הצעת החלטה
 החשמל בבניין העירייה

 ש"ח  1,075,000 סך התב"ר :
 קרנות הרשות : מקורות מימון 

 
 

לאחר שחוק העזר אושר במועצת העיר, במשרד הפנים ובמשרד המשפטים, מועצת העיר    :הצעת החלטה
לסעיף   בהתאם  שמירה  שרותי  הפעלת  העזר  2מאשרת  לחוק  וסדר  -ליהוד   ג'  אבטחה  )שמירה,   מונוסון 

ימים מיום פרסום קבלת   30לאחר שראש העיר אישרה כי השירותים יופעלו בתוך    2016  -ציבורי(, התשע"ז 
 ההחלטה, וזאת בכפוף לפרסום חוק העזר ברשומות. 

 

 
 

   על סדר היום:
 

 מבנה לשיטור העירוני.   פתיחת תב"ר:.  1
 ₪.   1,075,000  סך התב"ר: 

 

 : קרנות הרשות. מקורות מימון 

 מונוסון הצטרפה לשיטור העירוני במטרה לשפר את הביטחון האישי לתושבי העיר.  -: יהודדברי הסבר
המקום המתאים ביותר שנמצא לפרויקט זה, הינו מבנה העירייה, שבו ייבנה מבנה השיטור העירוני בשטח של  

 וממנו תבוצע הפעילות השוטפת.עפ"י הגדרת צורכי  הגורמים המקצועיים במשטרה, מ"ר,  70 -כ
 

מצ"ל אומדן ראשוני לבינוי אגף שיטור קהילתי במתחם בניין העירייה, הצטיידות והסדרת   החשמל בבניין   •
 העירייה.

 
 
 
 
 

 

 מר חיים דניאל, מנהל אגף שירות : דברי הסבר נוספים
 מהנדס התשתיות מר אדי שומכר,                               

 
 

)להלן: "חוק העזר"(,    2016  -מונוסון )שמירה, אבטחה וסדר ציבורי(, התשע"ז -. עדכון בדבר חוק עזר ליהוד 2
 ג' לחוק העזר, להפעלת שרותי השמירה, בהתאם לחוק העזר.  2ומתן החלטה בהתאם לסעיף  

הסבר של  דברי  לפרסום  הנוסח  מצורף  ליהוד :  עזר  התשע"ז -חוק  ציבורי(,  וסדר  אבטחה  )שמירה,    -מונוסון 
 , כפי שאושר לפרסום ברשומות.2016

  

 .5/9/16חוק העזר אושר ע"י מועצת העיר ביום 
 . 28/12/16חוק העזר אושר במשרד הפנים ולאחר מכן, אושר לפרסום ע"י משרד המשפטים ביום 

 

ג' לחוק העזר, נדרשת החלטת מועצת העיר בדבר התחלת הפעלה בפועל של שירותי השמירה   2בהתאם לסעיף  
בתוך   יופעלו  השירותים  כי  אישר  העירייה  שראש  לאחר  העזר,  לחוק  קבלת    30בהתאם  פרסום  מיום  ימים 

 ההחלטה.
 

ד' לחוק העזר: ראש העיר יפרסם הודעה על תחילת הפעלת השירותים באתר האינטרנט של  2בהתאם לסעיף  
 העירייה; בהודעה יצוין התאריך שבו תחל העירייה במתן השירותים ויפורטו מהות השירותים והיקפם.  

 
     

 , יועץ משפטי. רוני חלמיש: עו"ד  דברי הסבר נוספים     
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 פרוטוקול 
 

 
. אנחנו שמחים לפתוח 1/17  -  2017אנחנו שמחים לפתוח את ישיבת המועצה הראשונה לשנת    עו"ד יעלה מקליס: 

 . אנחנו מברכים את כל החברים וכל התושבים שהגיעו.  2017את ישיבת המועצה לשנת 
 

 פתיחת תב"ר: מבנה לשיטור העירוני.   -  1סעיף מס'  
 ₪.   1,075,000סך התב"ר:   

 מקורות מימון: קרנות הרשות. 
    _____________________________________________________________________________________________________________________________ ______________________________________________________ _____________________  ____________________________________________________ _______________________________________________ 

 
 מקריאה את הסעיף.   עו"ד יעלה מקליס:

מונוסון, שהיום בא בלי מדים, אבל הוא בא עם -נמצא איתנו אבי צ'אושו, שהוא מפקד השיטור העירוני של יהוד
האקדח שלו. הוא הגיע במיוחד בשבילנו מגיבוש של המשטרה. נמצאים איתנו גם אדי שומכר, מהנדס התשתיות  
שלנו, שמלווה את הפרויקט, אורן אברהם, שכרגע מנהל את הפרויקט, חיים דניאל, מנהל אגף השירות, שאחראי 

 בין היתר גם על השיטור העירוני, איציק אפטר קב"ט, מוס"ח ודוד נגר החשמלאי. לכל אחד יש פה תפקיד הערב.  
 אנחנו נתחיל במצגת של אבי והסבר מה זה שיטור עירוני, מה היתרונות של השיטור העירוני ואיך זה עובד.   

 
שרוצים  מר אבי צ'אושו:  לאנשים  המשטרה  של  גיבושים  גם  מעביר  אני  מנתניה,  ישר  באתי  לכולם.  טוב  ערב 

 להיות שוטרים. באתי היישר משם, כי הבטחתי ליעלה, ואני לא יכול לסרב לבקשה שלה.  
  -שנה במשטרה, התחלתי ביס"מ באזור יפו, אחרי זה הייתי בתל אביב    13  -קצת על עצמי, ככה בשלושים שניות  

של מחוז תל אביב, הכי גדול בארץ. אחרי זה הייתי מפקד שיטור עירוני גבעתיים, לאחר מכן, הלכתי   100מוקד  
ברק בני  באזור  אירועים  מסת  מבחינת  גם  בארץ  הקשות  היחידות  בין  שזה  דן,  נקראתי  -לסיור  זה  אחרי  גן.  רמת 

לדגל לפה, לבוא לפתוח את היחידה ביהוד. אני כבר חצי שנה בתחנת "מסובים". משבוע שעבר אני גם עושה עוד 
מפקד השיטור העירוני באור יהודה. זהו, בקיצור, אני טוב בשיטור העירוני. אני קצת אחמיא לעצמי, אני   -תפקיד  

 טוב בתחום הזה ואני אוהב את התחום הזה.  
אני אספר לכם דוגמאות משיטורים אחרים פה באזור, שיטור רמת גן, שיטור גבעתיים, שיטור בני ברק, שיטור תל  
בעבירות  מתעסק  העירוני  שיטור  כלה  קודם  עירוני,  שיטור  לגבי  אתחיל.  המזלג  קצה  על  ככה  ואני  וזהו,  אביב, 
איכות חיים, אם זה השלכת פסולת, אם זה גרימות רעש מפארקים, ממקומות פרטיים, מבתי קרקע, בתי מגורים,  
סיורים, לעשות תחושת ביטחון לאזרחים. הסקרים מראים שלמשרד לבת"פ, לדוגמא, נגיד כשקם השיטור העירוני 
יותר  מרגישים  שהם  אמרו  בעצם  התושבים,  ובסקר  כזה,  משהו  או  שנתיים  או  שנה  לאחר  סקר  עשו  בגבעתיים, 
בטוחים. עצם זה שיש ניידות שמסיירות עם אורות כחולים, זה מביא יותר לירידה בפשיעה. אנחנו מתעסקים גם  

 בפשיעת רחוב.  
אני אתן לכם דוגמא בגבעתיים, אני מדבר הרבה על גבעתיים, כי שם זה היה התפקיד האחרון שלי בתור שיטור  
הרבה   מאתרים  היינו  בבוקר,  עושים  היינו  כניסה  מחסומי  יציאה.  מחסומי  כניסה,  מחסומי  עושים  היינו  עירוני. 
בשעות  באזור.  מכה  היום  זה  טנדרים.  מיני  בכל  גז  בלוני  לדוגמא  לגנוב  שבאו  ואנשים  פריצה  כלי  עם  אנשים 

לפנות בוקר, זה הפורצים שכבר עשו את הדירות ופרצו לדירות, וביציאה אנחנו   03:00-04:00הקטנות של הלילה,  
תופסים אותם, אז זה לא רק איכות חיים, והכל בעצם מתקשר לאיכות חיים. אנשים חושבים איכות חיים זה רק  
גרימות רעש. זה ממש לא. מסתובבים הרבה בפארקים. סתם ככה לידיעה, יש את הפארק פה החדש, את האמפי,  
אני חושב שקוראים לזה האמפי המדורג פה בכניסה מצד ימין ליד רח' העצמאות. בלילה מסתובבים שם הרבה בני  
פה  מסתובב  הנוער  פעמים.  מספר  אלכוהול  שפיכות  ביצעתי  בעצמי,,,  אני  המקומות.  מכל  מיהוד,  רק  לא  נוער, 

 בגינות, אין להם יותר מידיי תעסוקה ובמיוחד בסופי שבוע בקיץ. 
גם  זה  טובה.  בצורה  עבודתם  את  עושים  גם  הם  מונוסון.  של  יהוד,  של  הורים  סיירת  את  יש  הורים.  סיירת  יש 
מתחבר לשיטור העירוני. גם בגבעתיים עבדנו בסיירת הורים, גם ברמת גן יש את זה. כמובן העלאת אמון הציבור  

 במשטרה וב,,, זה גורם מאוד חשוב. על,,, נוכחות דיברתי. הזמינות, השיטור עובד לפי שעון החיים.  
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בגדול   היא  השיטור  של  הזמינות  בכיף.  ולשאול  לעצור  יכולים  אתם  באמצע,  שאלה  למישהו  יש  אם  אגב,  דרך 

זה חייב להיות  24/7 לי,  'תגיד  לי  ואמר  זוכר מי שאל אותי  ואני לא  יכול  24/7. הייתי פה באחת הישיבות,  זה   ?
זה יכול להיות בכל אופן שנרצה, איך שנרצה להפעיל את היחידה הזאת. אבל הנוהל של    –להיות באופן אחר?'  

השיטור   של  ההפעלה  נוהל  הזאת,  השאלה  את  שאלת  אתה  טועה,  לא  אני  אם  אומר,  הארצי  העירוני  השיטור 
לפנות בוקר ביהוד נגמרו הגרימות   3-העירוני אומר שהוא יעבוד לפי שעון החיים. מה זה אומר? אם סתם דוגמא ב

רעש, אין לנו יותר מידיי מה להסתובב. אם אתם שואלים אותי, זה לא כזה נכון, למה עדיף להשאיר ניידת אחת, 
מדרום   אזורים,  מיני  מכל  שנכנסות  כנופיות  פה  מסתובבות  התפרצויות,  יש  למה  ונוכחות,  בולטות  תהיה  שכן 

 הארץ, מבת ים, כל מיני חוליות של פורצים.  
 

ניידת אחת. וכשיהיה עומד,    מר אמנון סעד: לפי מהלך החיים, תהיה  זה שבזמן הזה הספציפי נעשה  דיברנו על 
 ניידות.   2תהיינה 

 
נכון. דרך גם, גם בעזרת ה' כשהשיטור יקום, אם יבוא איזה מישהו... כזה או אחר, ויגיד לי איזו   מר אבי צ'אושו: 

הצעת ייעול, אני פתוח להצעות. להיפך, אני לא מקובע, ממש לא. אני גם מקבל הצעות הרבה מהשוטרים שלי. אני  
לא מאלו שמחליטים וזהו. אני אוהב לשמוע הצעות אחרות. וכמו שאמרת, נגיד בקיץ, יש לחץ של אירועים, יש  

למוקד   קריאות  למוקד  106יותר  קריאות  יותר  אפילו  100,  ניתן  שאנחנו  ברור  אז  נכון   2.  גם  זה  בלילה,  ניידות 
לעשות את זה, ימי חמישי, שישי, סופי שבוע. טיפול ברוכלות, אני לא יודע כמה יש פה רוכלות, אני לא נתקלתי. 
יכול להיות שאתם יודעים יותר טוב ממני, אבל גם בזה השיטור מטפל. למשל אני אתן לכם דוגמא מגבעתיים, עוד 
שלהם,  שטויות  מיני  כל  שמוכרים  השקית  את  יש  שהלך,  חוקי  בלתי  שוהה  מגבעתיים,  דוגמא  נותן  אני  פעם, 
שעונים וכל מיני מכונות תספורת. אז עיכבנו אותו לתחנה. הוא היה בלי אישורים. בעצם זה לא עיכבנו, זה עצרנו.  

 ואת כל מרכולתו נקרא לזה הפקחים לקחו והחרימו לו.  
כדוגמא   כדורגל, סתם  פעילות למען הקהילה. עשינו משחק  אוהבים לשלב  אנחנו  פעילות למען הקהילה, תמיד 
הבאתי  סתם  פה.  זה  את  לעשות  נחמד  גם  שזה  חושב  אני  לגיבוש.  הרבה  תרם  וזה  שם,  הנוער  נגד  השוטרים 
היינו   קורא להם שורדי שואה.  אני  ניצולי שואה,  קורא להם  לא  אני  שורדי שואה.  היינו מלווים הרבה  כדוגמא. 
מלווים אותם המון.  כמעט לכל שוטר בשיטור היה שורד שואה, שהוא היה מלווה אותו באופן אישי. אני יש לי  

 . וזה כיף, באמת שזה כיף. 91, בחור מרמת גן בן 2012שורד שואה שאני מלווה אותו משנת 
תהלוכות,  מיני  כל  מענה,  נתנו  שהתקיים,  בגבעתיים  פורימון  נגיד  אירועים.  הרבה  ציבורי,  סדר  אירועי  אבטחת 
הכנסת ספרי תורה, כל הנושא של אבטחה. כל אירוע בעצם. בקיץ יש המון אירועים. יצא לי גם לעבוד עם הפטר  
באירוע פה בחוץ. אז זה אירועים שאפשר להשתמש בשיטור העירוני. לפי דעתי זה מאוד נכון גם לעשות את זה. 
כמובן   אז  סיוע,  רוצה  העסקים  של  פה  המדור  אם  עירוני.  כשיטור  שלנו  ביקורות  דווקא  לאו  לעסקים,  ביקורות 
בהם.  לטפל  נוח  כן  נוח,  לא  איתם.  בעיה  איזו  יש  אינטרס.  פחות  אינטרס,  שיש  עסקים  זה.  את  נעשה  שאנחנו 

 למשטרה נוח לטפל בכל.  
וטרינר, עבודה עם וטרינר, אני יכול להביא לכם דוגמאות, כל מיני מחסומי בוקר, דברים שמגיע לכל אחד ואחד 
את   רואה  אני  בוקר,  מחסום  גלידות,  שהביאו  שטראוס  עכשיו,  זורק  אני  סתם  נגיד  תתפלאו,  שלו.  לצלחת  מפה 
העובד שלהם מוביל גלידות לא בקירור, לא בשום תנאים. אז משאית מלאה עם כל התכולה שלה הושלכה לפח.  
וכמובן אותו ספק היה צריך לתת הסבר. אותו דבר עם בשר, היתה איזו חנות דגים גדולה בכורזים, שסגרנו אותה  
באמת לאלתר, עם צו בזמנו של רן קוניק ראש עיריית גבעתיים. זרקו שם טונות של דגים שהיו בתנאים לא תנאים. 
ואנחנו באמת סייענו לאותו וטרינר בפעילות שם. בעצם מה שאנחנו עשינו שם, זה רק בנושא האבטחה, כי תקפו  

 אותו שם בעסק, בעל העסק.  
גרוטאות והשלכת פסולת, כל מיני מטרדים, רכבים נטושים. למשל בבני ברק זה מכה. כמעט כל בני ברק רכבים  

 נטושים. יש להם קטע כזה, האוטו לא עובד, הם לא מוכרים אותו, מחנים אותו וזהו.  
 

 ואז מה אתם עושים?  מר אמנון סעד:
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עושים את הנוהל שאתה מכיר עם ההתראות, ובימי הפינוי עוזרים להם. יש את הגרר שהוא בא   מר אבי צ'אושו: 

לאתר את בעלי הרכב. לפעמים המשטרה מאתרת את בעל הרכב וחוסכת את כל ההליך הזה. אומר לך בצורה יפה  
איזה   מתוך  גן,  שברמת  לך  להגיד  יכול  אני  האוטו'.  את  תפנה  איזה    150'תקשיב,  אנחנו  רכבים,   70-80רכבים, 

 הצלחנו לדבר איתם ולסגור את זה לפני כל ההליך הזה...  
לו   שהיתה  חולה,  מאוד  אדם  איזה  היה  משהו.  בעוד  נזכרתי  בגדול  אבל  עליהם.  שדיברתי  כבר  דברים  פה  יש 

  –הפרעה טורדנית כפייתי. הוא היה אוסף כל דבר ברחוב, הוא היה גר בכצנלסון בגבעתיים. היה רואה איזה תנור  
לוקח הביתה. וזה גרם למטרד, הוא היה גר בקומה שנייה אם אני לא טועה, וכל   –לוקח הבית, היה רואה איזו ספה 

הבית,   של  התכולה  כל  את  שיפנה  קבלן  הזמינה  שלה  מכספה  העירייה  שלו.  הבית  של  מהתכולה  הסריח  הבניין 
כמו   בנושא האבטחה    2משהו  עוד פעם,  צריכים?  היינו  עכישו מה  זבל.  זבל, ממש  קונטיינרים העמיסו שם של 

והליווי. הקבלן לא היה מוכן לעבוד בלי שוטרים. אם לא היה שיטור עירוני, זה היה מובן לכם, שוטרים בשכר,  
בכסף, כמו שוטרים בכדורגל. אז השיטור העירוני נתן שם את המענה כרגיל ובכיף, באמת באהבה. רק צריך לתאם  

 דברים כאלה שזה יצא לפועל. 
 

 כמה ניידות יהיו?  קהל:
 

שיהיו   מר אבי צ'אושו:  מקווה  אני  בהמשך  אחת,  ניידת  יש  כרגע  יש  2עכשיו  המשטרה,  של  אחת  ניידת  יש    .
  2קטנוע של המשטרה. בגדול, אנחנו נשב ונדבר על זה בהמשך על כמות הניידות. אני חושב שצריך פה בעיר יהוד 

 ניידות מבחינת העירייה ועוד ניידת אחת של המשטרה. זה בשלב הראשוני. 
 

 המתנדבים יהיו זכאים...?  קהל:
 

 המתנדבים לא עודים עם השיטור העירוני.   מר אבי צ'אושו: 
 

 בממוצע...  24/7, 2אנחנו הבנו שזה  מר שמואל רוטמן:
 

 אפשר להפעיל את זה, כן.   מר אבי צ'אושו: 
 

 אבל בגדול, כשמסתכלים על הסך הכל, זה מה ש...   מר שמואל רוטמן:
 

   -דרך אגב, לא דיברתי על התקינה, אבל כבר נגעתם בזה, אז אני אכנס בזה מר אבי צ'אושו: 
 

 מתנדבים של משמר האזרחי גם לא יכולים לנהוג על זה?  קהל:
 

לא. השיטור העירוני לא עובד עם מתנדבים. לא עם מתנדבים ולא עם שוטרים חיילים. מצד אחד   מר אבי צ'אושו: 
פקחים שאחד מהם הוא יהיה מנהל יחידת האכיפה, שהוא    10שוטרים כולל הקצין, מצד שני, מצד העירייה    10

ניידות ועוד    2המקביל שלי בעצם, איתו אני עושה את סידורי העבודה ואת כל התכניות, את כל המבצעים. אם יש  
כן   אם  אלא  בכיף.  אומר  שאתה  במה  לעמוד  אפשר  אז  מהעירייה,  אופנוע  עוד  ואולי  והאופנוע,  משטרה,  ניידת 

רוצים לחזק. אני למשל הייתי עושה גם מבצעים. הייתי עושה מבצעים בבוקר, הייתי לפעמים מביא     3-4אנחנו 
ניידות בבוקר. זה גם לתת בראש ככה, לעשות מבצע יפה. זה גם מראה על בולטות טובה, נוכחות. מבצע, נגיד הוא  

 ניידות רק למבצע, לאותו בוקר.  3-4עושה מבצע בוקר, מביא 
 

 אבל מאיפה הם יבואו?   מר שמואל רוטמן:
 

מבצע פשיעה אני מדבר עכשיו. אני חושב שהשיטור לא אמור להתעסק בחניות. יש פיקוח, גם   מר אבי צ'אושו: 
 בגבעתיים יש פיקוח. הוא מתעסק בחניות. כל אחד והתחום שלו.  
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 קודם כל, בשישי שבת אין פיקוח, זה אחד.   מר אמנון סעד:

 
 נכון.  מר אבי צ'אושו: 

 
שנית, יש מקרים קיצוניים שחוסמים מעבר להולכי רגל או כיכר, ואז יש צורך של התערבות של    מר אמנון סעד:

אז   אדם,  חיי  מסכן  באמת  זה  אם  אבל  קל.  הכי  דו"ח,  לעשות  בעיה  לא  זה  קשר.  יוצרים  שאמרת.  כמו  משטרה, 
איפה   בדו"חות,  לפעמים  עובדים  כן  אנחנו  איך  להגדיר  בדרך מסוימת,  נצטרך להתקשר  אנחנו  אפשר להתקשר. 

 שצריך לא לפי...  
 

 נכון, אתה צודק, אבל זה...   מר אבי צ'אושו: 
 

 לא בשביל שתהיו קבלני דו"חות שלנו, אלא בנקודות מסוימות שנגדיר אותן.  מר אמנון סעד:
 

 הדו"חות הולכים למשטרה.  ???:
 

השיטור העירוני יהיה מבוסס על הנחיות ונהלים שיגובשו עם המשטרה ועם הרשות. וגם יש   עו"ד יעלה מקליס:
משנה  שם  ויש  משנה.  וועדות  עירונית  אכיפה  מועצת  כוללת  השיטור,  את  מנהלים  איך  מפורטות  הוראות  בדין 
סדורה איך זה מתנהל בשיתוף פעולה המיוחד הזה בין הרשות לבין המשטרה. כך שהתהליך הוא דינאמי, וייבנה  
ששיתוף   כמובן  שייקבעו.  לנהלים  שותפים  נהיה  וכולנו  זה,  את  מגבש  דניאלה  חיים  כרגע  הפעולה.  בשיתוף 

 הפעולה גם צריך להיות עם הפיקוח העירוני וחלוקת התפקידים בין אנשי השיטור לבין אנשי הפיקוח.  
 

מדברים על צווים. אנחנו מתעסקים בדרך כלל מן הסתם בצווים עירוניים. יש צווי   2פה בסעיף   מר אבי צ'אושו: 
הבאה. מי שלא מכיר, יש צווי הוצאה לפועל, יש כל מיני צווים. אנחנו מתעסקים יותר בצווים עירונים. הייתי עובד  
שם מול המנכ"ל, הוא היה הזרוע המבצעית שלי. אפילו בהתראות קצרות היה מפעיל אותי. כל הנושא של שכרות,  
אני אומר לכם מניסיון, באמת מניסיון, מדבר פה דברים מהלב. כל שפיכה של אלכוהול של איזה קטין שיש לו גם  
לא שולט   הוא  והוא שותה,  פלילי  איזה עבר  אומרת,  זאת  בעייתי,  פרופיל  לו  יש  בנוסף לשתייה של האלכוהול, 
בעיתונות,  אותם  דברים שאתם שומעים  זה  דברים מופרכים,  לא  זה  ולקטטות,  לדקירות  יכול להביא  וזה  בעצמו 
 בתקשורת, וזה קורה. אז חוק האלכוהול, כל הנושא של שפיכות אלכוהול, כמובן השיטור העירוני זה הליבה שלו.  

המון היה  בגבעתיים  זה,  את  הזכרתי  לא  חדשים  -ונדליזם,  בפארקים  מגלשות  של  שריפה  ונדליזם,  אירועי  המון 
כמו  להם  היה  כאלו.  ברמות  בבילוש,  כמו  מערבים,  כמו  עושים  היינו  כסף,  שפכה  כספה  ממיטב  שם  שהעירייה 
פנסים כאלו על הרחוב שהם נותנים תאורה כלפי מעלה, אז... מפוצצים את זה, שוברים מחוסר מעש. אז העירייה  
שם גם שמה ניידת סטטית בנוסף לשיטור, ניידת של הפיקוח העירוני, כחולים ביחד עם התגבורת שלנו, והורדנו  
שם את כל הנושא הזה. היה... נוספת בפארק גבעתיים מאחורי הקניון של גניבת סלולאריים מאנשים מגבעתיים. 
מי שמגבעתיים שלא ייפגע, אבל יש שם הרבה חננות בגבעתיים, ילדים כאלו טובים שמסתובבים עם אייפונים. אז 
בזמנו זה היה מבוקש, אז היו באים נערים מהאזור, מעמידר, משכונת התקווה. היו באים ברגל מתחילים שם עם  
הבנות, עם הקטנות. וגם בנוסף היו שודדים. ממש תוך כדי תקיפה. הרי מה זה שוד? זה תקיפה ולקיחת דבר מה. 
זה מה שהם עשו. אז היו לנו גם הרבה תפיסות כאלו, ירדנו לרזולוציות של בדלי סיגריות שהחשוד השאיר בזירה,  

DNA  והגענו לדברים חבל על הזמן. זה הכל השיטור העירוני, אני מדבר פה רק על השיטור העירוני. זה לגבי ,
 זה. 

מבצעים, מישהו שאל פה לגבי מבצעים. אנחנו עושים מבצעי פשיעה לאתר פשיעת רחוב, גם על פי מידעים שיש  
לנו, אנחנו עובדים, מבצעים תנועה, בולטות, נוכחות, מבצעי שב"ח זה שוהים בלתי חוקים על כל מיני אתרי פה  
יצא  בכלל  דירה  בעל  אותו  אז  השרוול,  שיורד  בשיפוצים  האלו  הדירות  את  מכירים  אתם  דירות,  או  שמעסיקים 
מהבית, הוא לקח איזה קבלן, והוא לא יודע מה נכנס לו הביתה, אבל בסוף מתברר שאותו קבלן עובד עם שוהים  
בלתי חוקיים. ודרך אגב, אם אותו קבלן הצליח לברוח מהדירה ואנחנו לא מאתרים אותו, אז בעל הדירה יצטרך  

 לתת את ההסברים. אז רק תדעו לגבי זה.  
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בנוסף, השוהים הבלתי חוקיים האלו, מעורבים הרבה  באירועי הטרדות וגניבות. הם פורצים לדירות, הם גונבים  
מכלי רכב והם מטרידים בנות. זה קורה בהרבה ערים פה בסביבה ששייכים לתחנת מסובים ולמקומות שהייתי. על  
שורדי   השואה,  ניצולי  על  למטה  פה  רואים  אתם  גם.  ונדליזם  דיברנו.  הסביבה  איכות  מבצעי  דיברו,  הווטרינר 

הרבה,   לא  נזקקים,  יש  בגבעתיים  כן,  לנזקקים.  מזון  חלוקת  חודש  מידיי  עושים  היינו  מזון.  חלוקת   60השואה, 
איזה   לראות  ככה  הלב  את  מחמם  באמת  זה  באמת,  המזון.  את  להביא  ביתם  לפתח  עד  דואגים  והיינו  משפחות, 

לי   אומרים  היו  אז  יש כאלה שהיו מתביישים,  נזקקת.  עוד   –משפחה  לכם  להגיד  יכול  אני  ליד הדלת.  לי  תשים 
פעילות יפה, הלכתי לרווחה ואמרתי לה 'תגידי לי, יש לך איזו קשישה פה נזזקת? אנחנו רוצים קצת לצבוע לה את 

, אנחנו ליווינו אותה ועשינו לה יום  86הבית, לעשות משהו שונה'. אז הכירו לנו איזו קשישה בשם שושנה, בת  
 הולדת וצבענו לה את כל הבית. זה כיף.  

 
 משטרת מסובים עשו את זה פעמיים רצופות פה ביום המעשים הטובים.   מר אמנון סעד:

 
אז  מר אבי צ'אושו:  פלילי,  לזיהוי  חליפות  מיוחדים,  כאלה  קפוצ'ונים  כמו  יש  באירועים  לחבלנים  שמכיר,  מי 

לבשנו את הדברים האלו לא להתלכלך כי היינו עם מדים וצבענו לה את הבית. וזה לא מה שאתם מכירים, זה לא  
לפני   של  פעם  של  טפטים  להוריד  היה  זה  ותמונות.  וללכת  צבע  שעשינו...   40רק  דברים  כאילו  סתם  לא  שנה. 

 מבצעי דו גלגלי אנחנו גם עושים. 
 

 ... למה דו גלגלי...   קהל:
 

קורים   מר אבי צ'אושו:  פליליים  אירועים  הרבה  עשתה,  שהמשטרה  חיתוך  לפי  בדיוק,  לך  אסביר  אני  גלגלי  דו 
לגלי, זה אירועי שוד, אם זה העברה של אמל"ח, אז אנחנו מתמקדים בזה. אבל זה לאו  כשהחשוד מגיע עם דו ג

מיני   כל  ידוע.  וזה  שוד  מקרי  איתם  שעושים  אופנועים  בטימקסים,  מתמקדים  אנחנו  וכללי,  גלגלי  דו  דווקא 
קטנועים שמהירים ברמה של אופנוע. אז יש שם הנחייה באמת לבדוק אותם המון. זה הקטע של הדו גלגלי, זה  
כבר קורה במחוז תל אביב משהו כמו שנתיים. וזה לא בקטע של לתת דו"חות לדו גלגלי. לא פה היתה הכוונה. 
בקטע הפלילי, האמל"ח, אמצעי הלחימה, לא להעביר אמצעי לחימה ול... אם אתם רוצים, יש לי פה גם דוגמא  

, זה גם במקרים 81משיטור עירוני תל אביב. בינתיים עד שזה יעלה, אני אתחיל לדבר. היה איזה בחור בכצנלסון  
למוקד   מתקשר  הזמן  כל  היה  גר.  הוא  איפה  שלו  השם  את  זוכר  אפילו  אני  כרמלי,  בשם  בחור    106מגבעתיים, 

מטרטר את הניידות. אמרתי 'וואלה, הבחור הזה ככה קפץ לי במחשב    –ואני יכול להגיד במילה גסה    100ולמוקד  
עם כל השיחות, עם כל ה... שלו, אני חייב להיפגש איתו. אמרתי לו 'כרמלי, מה מפריע לך? הוא אומר לי 'אתה  

ספסלים, אבל יש ספסל אחד מתחת לחלון שלי הורג אותי, הם יושבים פה    15רואה את הגינה הזאת? יש פה איזה  
בלילה עם נרגילה ועושים רעש וזה מפריע לי. אז ברמה של להעתיק את הספסל, אני לא פה עכשיו מביא דברים'. 
העברנו את הספסל למקום אחר, כמובן בתיאום, לא לפגוע בקשישים שבאים בבוקר לשבת בספסלים שם. הבחור 

, עם עגלה של תאומים, לא יכל לעבור. בגבעתיים  75מרוצה עד הגג. היה בחור אחר, בכצנלסון אם אני לא טועה  
יש מצוקת חנייה, המדרכה צרה והוא עם עגלה של תאומים. אז היו חבר'ה צעירים שחונים שם על המדרכה, הוא 
לא יכול לעבור. כשהוא מסביר את זה בטלפון, אתם לא רואים את זה. כשבאים לשטח, ואני באתי לשטח ביחד עם  
ה... שלי שהוא היה מנהל יחידת האכיפה, באנו, ראינו באמת שהוא צודק. טלפון, בגבעתיים זה מחולק לרובעים,  
אתה   'וואלה,  לי  אומר  למקום,  מגיע  אשכנזי  בשם  בחור  צפון,  רובע  מנהל  מרכז,  רובע  דרום,  רובע  צפון,  רובע 
צודק', שמים מעקות בטיחות כאלו, הרכבים לא חונים. מצד אחד, נכון, אותם אזרחים כבר תהיה להם בעיה, הם  

 לא יחנו. יחנו ברח' ליד ויבואו ברגל. לא יכול להיות שבן אדם עם עגלה של תאומים ירד לכביש. 
ברח'   כורזין,  באזור  בחור  איזה  היה  מחר.  עד  מפה  לדבר  יכול  אני  באמת,  דוגמאות.  כמה  לכם  הבאתי  סתם 
היו  מיני,  וכל  היום  ישראל  עיתונים,  מיני  כל  באו ספקים של  ליד הבית שלו,  היתה כיכר  מי שמכיר,  ההסתדרות 

בלילה, נותנים רברס עם הטנדרים שלנם, ככה עומדים בצורה... פורקים   03:00-נותנים רברסים, עולים על הכיכר ב
את הסחורה ועיתונים וצועקים בלילה 'תעביר את העיתון לפה, תעביר את העיתון לפה'. אז גם פתרנו את הבעיה, 
יצרנו קשר עם האחראים שם, מנהלי אזור של אותו איתו, ועם אותם ספקים, הם קיבלו דו"חות רעש כי זה רעש,  

 וכל הצעקות שלהם, ודוחות על זה שהם חנו בכיכר. הוא דיבר מקודם על חניה גסה, זו חניה גסה ובוטה.  
בגדול יש פה עוד דוגמאות, גם בתל אביב עשו את זה. מי שמכיר את אזור כורזין ליד שכונת נווה שרת, אז גם שם 
על  גם  אגיד  שאני  רוצה  את  בגדול.  זהו  לאזרחים.  משוב  דפי  חלוקת  ספסלים,  העתקת  של  הנושא  כל  את  עשו 

 הבעיות של יהוד, על הפוליגון הזה?  
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 כמה משפטים קצרים, כן.   עו"ד יעלה מקליס:

 
עשינו חיתוך, יש לנו מערכות במשטרה שיודעות לנתח ולצייר פוליגון של רעש וכל הנושא של  מר אבי צ'אושו: 

השיטור העירוני שהוא מתעסק בגרימות רעש ואיכות חיים ועבירות תנועה וחסימות מעבר והפרעה לתנועה, ורכב  
וזיהינו איזה מתחם לא קטן באזור יהוד, שהרח' הדרומי זה רח' העצמאות,   חונה איסור וכל מיני עבירות כאלו. 
הרצל   רח'  זה  מערבי  היותר  והצד  הקטנוע.  עם  משם  באתי  בדיוק  עכשיו  בכביש,  העבודות  את  שעושים  איפה 
והאזור הצפוני והאזור קדושי מצרים. לכיוון מזרח יש את אזור ויצמן, זה כל המתחם הזה, וכל הרחובות הפנימיים 
זה רחובות שמייצרים רעש, הן מעסקים פרטיים, הן מבתים פרטיים, הן   זה סעדיה חתוכה.  שלו שבפנים במרכז 
חסימות   של  בעיות  שם  יש  יהוד.  העיר  של  שלכם,  לתושבים  נזק  גורמים  האלו  המטרדים  כל  בכביש.  מעבודות 

של המערכת שלנו. אני מאמין שאם נעשה את הניתוח המקביל של מוקד    100מעבר, חניות. זה מניתוח של מוקד  
, אז נגיע לאותם דברים. כי בדרך כלל יש הלימה, תמיד יש הלימה. וזהו, אנחנו פה בשבילכם. אני מאוד שמח  106

 שבאתי לפה. אני מקווה שזה יצא לפועל. כולי שלכם.  
 

 תודה רבה. תודה לאבי שבא במיוחד.   עו"ד יעלה מקליס:
 

אתה לא חושב שאתה מאבד אנשים שנמצאים במשמר האזרחי היום... לשימוש ב... כי אני לא יוצא מחוץ   קהל: 
 שנה מתנדב במשטרה ורק ביהוד, לא יוצא החוצה.  22ליהוד... אני 

 
הנחיה   מר אבי צ'אושו:  זו  בי,  תלוי  לא  זה  כוח.  מכפיל  עוד  זה  כי  ממתנדבים,  רוצה  אני  אותי,  שואל  היית  אם 

עובדים  לא  העירוני  שבשיטור  והחליטו  הארץ  בכל  הקימו  אותו.  הקמתי  אני  לא  זה  העירוני,  השיטוה  ארצית. 
מתנדבים. אם אפשר להעלות את זה ברמה ולשנות את זה, אין לי בעיה, אני אשמח לעבוד עם מתנדבים, זה יעזור 
לי, זה מכפיל כוח, זה יעזור לי. וזהו, ודרך אגב, היא אמרה שזה לא שיטור עירוני. נכון, יש שיטור קהילתי. יש 

 מש"ק, שוטר קהילתי, ויש שיטור עירוני. זה שונה לגמרי.  
 

 לא מוותרים עליך.   עו"ד יעלה מקליס:
 

השיטור  מר אבי צ'אושו:  בין  ההבדל  מה  להסביר  רוצים  אתם  אם  לגמרי.  שונה  גם  שזה  משולב,  שיטור  ויש 
 המשולב לשיטור העירוני, זה עוד... 

 
יעלה מקליס: נרצה    עו"ד  השיטור הקהילתי ממשיך לעבוד והמתנדבים ימשיכו לקבל מסגרת להתנדבות. אנחנו 

לתפקד   ממשיך  מיקי  לחוד,  זה  מלבך.  דאגה  הסר  תדאג.  אל  עליך,  מוותרים  לא  אנחנו  חזי,  לעבוד.  שתמשיכו 
ממשיכות   הנוספות  הפעילויות  וכל  הורים  והסיירת  האזרחי  והמשמר  העירוני  לשיטור  במקביל  קהילתי.  כשוטר 

 להתנהל כסדרן.
₪, מקורות מימון קרנות הרשות. יש   1,075,000, פתיחת תב"ר מבנה לשיטור עירוני. סך התב"ר 1אז אנחנו בסעיף 

פה דברי הסבר שאולי אני רק אקריא. השיטור העירוני, על פי אמות המידה הל המשרד לביטחון פנים, הגדיר צורך  
כ ה  70-של  של  הפירוט  גם  לכם  פורט  התברר    70-מ"ר.  המקצועי  הצוות  של  מבדיקה  השונים.  השימושים  מ"ר 

שהמקום הנכון ביותר וההגיוני ביותר זה הרחבת בניין העירייה בקומת הקרקע. יש שם שטח שכרגע פתוח, וצורף  
אומדן ראשוני לבינוי, ההצטיידות, וגם כתוצאה מכך נדרשה הסדרת החשמל בכל בניין העירייה. אם מישהו רוצה  

 דברי הסבר נוסף, אדי פה נמצא. 
 

 ... מוקד מצלמות? מאיפה יהיה מוקד המצלמות?  מר גד מילר:
 

 מה זה קשור למצלמות?   עו"ד יעלה מקליס:
 

 מה, לוח בקרה התכוונת?  ???:
 

 זה נמצא.  עו"ד יעלה מקליס:
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 אני יכול להגיד מה הצעתי? אנחנו אישרנו בעצם תקציב להפעלה של שתי ניידות.  מר אמנון סעד:

 
 נכון.  עו"ד יעלה מקליס:

 
לכן, כשדיברתי איתו, דיברנו על זה שלא כל הזמן יהיו פה שתי ניידות. לכן אני אמרתי בהדרגה,   מר אמנון סעד:

שתי ניידות,    24/7בסכום, בהפרש, בדלתא שבין הפעילות של הניידות לבין זה שאנחנו לא צריכים אותן כל הזמן  
-50,000יישאר לנו כסף. בהפרש הזה הצעתי שנוסיף מצלמות אבטחה לגנים ועוד איזה, מצלמה כזאת עולה איזה  

 שפחות או יותר עובדות.    12-14מצלמות שחסרות לנו, יש כרגע איזה  ₪15,  60,000
 

 לדעתי הסכומים הם אחרים.   עו"ד יעלה מקליס:
 

 זו הצעת החלטה שלך.   מר עוזי מאיר:
 

 אני מדבר איתו, לא איתך.   מר אמנון סעד:
 

 זו הצעת החלטה?  מר עוזי מאיר:
 

 אני מדבר איתו, אבל תנו לי לענות.   מר אמנון סעד:
 

 אמנון, באמת, אל תיפגע.   מר עוזי מאיר:
 

 בן אדם שאל שאלה, אני עונה לו.   מר אמנון סעד:
 

 ... הצעה נגדית. מר עוזי מאיר:
 

סעד: אמנון  של   מר  הזה  בהפרש  אז  אני ממשיך.  הצעה.  פה  יש  איפה  לו.  מסביר  אני  נגדית,  שום הצעה  לי  אין 
הכסף, אנחנו צריכים לשבת על זה ולממן מצלמות. בתוך הדבר הזה יש דבר שנקרא מוקד רואה. ואז תהיה לנו  
שליטה על כל הגנים בזמן אמת. הם יוכלו להפעיל את הניידות. כי אנחנו לא נצטרך להשתמש בכל הכסף שאנחנו  

 גובים, חלקו אמור ללכת למצלמות לפי ההצעה שלי, זהו.  
 

אבל ב"מוקד רואה" זה לא אותם אנשים אמורים לשבת? כאילו למה צריך שני מוקדים ולא מוקד    מר גד מילר:
 אחד משותף?  

 
 קודם כל, זה לא קשור לשיטור העירוני.   עו"ד יעלה מקליס:

 
 זה מה שאני שואל. אני לא יודע. יכול להיות שאני לא מבין, אבל אני שואל.   מר גד מילר:

 
מקליס: יעלה  המוקד    עו"ד  מוקד,  על  מדברים  אנחנו  העירוני.  לשיטור  קשור  לא  זה  סדר.  נעשה  בואו  שנייה, 

העירוני יכול גם להיות "מוקד רואה", כי הגברנו, אנחנו מתגברים את המוקד העירוני בכלל ואנחנו גם מפעילים  
אותו בשעות יותר מאוחרות, כך שאפשר גם להפוך אותו ל"מוקד רואה". בהמשך להצעה של אמנון גם במסגרת  
"עיר ללא אלימות", יש לנו אפשרות להשתמש בחלק מהכסף לצרכי רכישת מצלמות, וגם להפעלת "מוקד רואה",  
כרגע   שאנחנו  מה  העירוני.  השיטור  של  ההקמה  כדי  תוך  שייבנה  השוטף,  של  תהליך  הוא  הזה  התהליך  כל  אז 
של  הזה  הבסיס  את  לאפשר  כדי  הקרקע,  בקומת  המתחם  לסגירת  או  הזה  המבנה  לבניית  תב"ר  על  זה  מצביעים 
השיטור העירוני פה בבניין העירייה. אם אתם רוצים עוד פרטים מעבר לכתב הכמויות שצירפנו, אם לא, אז אנחנו  

 נעלה את זה להצבעה.  
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עוזי מאיר: גם להכניס מקרנות הרשות תקציב למטרות האלה.    מר  אולי  לישיבות הקרובות  גם,  אומר  הייתי  אני 

 התקציב הוא בלתי נדלה של קרנות הרשות. 
 

 הרבה כסף יש לנו... מה זה בלתי נדלה? אנחנו נותנים לעיריות אחרות שחסר להן.   מר אמנון סעד:
 

 לא, אצלנו בעירייה...  מר עוזי מאיר:
 

 אצלנו, אצלנו. לא יודעים מה לעשות עם הכסף.  מר אמנון סעד:
 

 בור ללא תחתית. אולי נקנה את הפועל תל אביב.   מר שמואל רוטמן:
 

אני שואל את הגזבר, אם כל העלויות, לא רק של זה, כל מה שאישרנו, שיוצא כסף מקרנות הרשות,   מר עוזי מאיר:
 או שזו תחזית של הכנסות צפויות?  2017האם זה זמין לתקציב 

 
 זה כסף שקיים כבר בחשבון בנק. אתם עכשיו מאשרים את זה, זה לא... זה תב"ר.  מר גל לניאדו:

 
 הוא שואל אם הכסף נמצא בקרנות הרשות.  עו"ד יעלה מקליס:

 
 אני אתייחס רק לנקודה כללית ביותר.   מר אדי שומכר:

 
 ... שאלה שלך, שיש כסף נגד זה?  יש כסף.   מר גל לניאדו:

 
 אז הוא אומר שתבזבז אותו.   מר גד מילר:

 
 מיליון ₪ בחשבון בנק...   6.075 מר גל לניאדו:

 
 גל, השאלה זה אם יש כסף בצורה בלתי נדלית כמה שרוצים מהכל.  מר בן ציון רזניק: 

 
 ברור, בני. כאילו, מה שלא יהיה, יש לך להכל.  מר אמנון סעד:

 
גד מילר: יחד, או שזה    מר  יהיו  חדרים    2אבל השאלה, עוד פעם, אני רוצה להבין, המוקד הרואה והמוקד הזה 

 נפרדים. 
 

 לא, זה שיטור עירוני, זה לא קשור למוקד. זה שוטרים שמסתובבים בשטח. זה לא אנשים ש...   עו"ד יעלה מקליס:
 

 שעות?   24השוטרים האלה אין להם בסיס פה שאמור להיות  מר גד מילר:
 

 זה הבסיס, זה הבסיס.   עו"ד יעלה מקליס:
 

 הבסיס הזה, למה הוא לא מתחבר ל"מוקד רואה"? זה מה שאני שואל.   מר גד מילר:
 

הוא לא אומר שהוא לא מתחבר למוקד רואה. אבל זו יחידה נפרדת. במסגרת המוקד העירוני    עו"ד יעלה מקליס:
אנחנו בודקים את האפשרות לעשות מוקד רואה, כמו שאמרתי, שהמצלמות שלו ימומנו מעיר ללא אלימות, ויש 

 מקור תקציבי שאמנון ביקש לבדוק, שגם הוא ייבדק. 
 

רק אני רוצה להבין, סליחה שאני שואל שאלות, אבל אני רוצה להבין. ב"מוקד רואה" אמור להיות    מר גד מילר:
 שעות?   24בן אדם 
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 כן. אם נחליט.  עו"ד יעלה מקליס:

 
 שעות גם?  24במוקד הזה אמור להיות בן אדם  מר גד מילר:

 
 לא. אין פה מוקד.   עו"ד יעלה מקליס:

 
 במוקד שהולכים לבנות כרגע.   מר גד מילר:

 
   -זה לא מוקד, זה תחנת עו"ד יעלה מקליס:

 
 המשרד, בתחנת משטרה אמור להיות בן אדם?  מר גד מילר:

 
 לא, לא, לא. יש ניידות שמסתובבות בשטח.  עו"ד יעלה מקליס:

 
 אבל ה"מוקד רואה" כן יכול להפעיל אותן?  מר משה לוי:

 
הם יהיו בקשר עם ה"מוקד רואה", אם ה"מוקד רואה" מתריע או שהם מתריעים, יהיה היזון    עו"ד יעלה מקליס:

 חוזר. 
 

 טוב.  מר גד מילר:
 

מקליס: יעלה  החלטה    עו"ד  הצעת  להצבעה  מעלה  לשיטור    -אני  למבנה  תב"ר  פתיחת  מאשרת  העיר  מועצת 
התב"ר   סך  העירייה.  בבניין  החשמל  מערכת  והסדרת  הצטיידות  קרנות    1,075,000עירוני,  מימון  מקורות   ,₪

 הרשות. מי בעד?  
 

 : פה אחד. הצבעה 
 

שנה, אפשר לעשות    100רק שאלה את היועץ המשפטי. יש פה חברי מועצת עיר, שכבר לא מגיעים    מר גד מילר:
 בנדון משהו?  

 
 חוץ ממכתב, לא.  מר עוזי מאיר:

 
 יש פה משהו הזוי.  מר גד מילר:

 
 גדי, זה לא עכשיו.   עו"ד יעלה מקליס:

 
 למה לא עכשיו?  מר גד מילר:

 
 לא עכשיו. ככה.   עו"ד יעלה מקליס:

 
 תגיד תודה שהם לא באים.   מר משה לוי:
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 חוץ ממכתב שאתה מוסר ידני, אתה לא יכול לעשות כלום. חוץ מזה...   מר עוזי מאיר:
 

 עוזי, תודה רבה.   עו"ד יעלה מקליס:
 

 מועצת העיר מאשרת פה אחד, פתיחת תב"ר למבנה לשיטור העירוני, הצטיידות והסדרת מערכת   החלטה:
 החשמל בבניין העירייה. 

 ש"ח    1,075,000סך התב"ר :  
 מקורות מימון: קרנות הרשות 

 

 
 

מס'   ליהוד   -  2סעיף  עזר  חוק  בדבר  התשע"ז -עדכון  ציבורי(,  וסדר  אבטחה  )שמירה,  )להלן:       2016  -מונוסון 
 ג' לחוק העזר, להפעלת שרותי השמירה, בהתאם לחוק העזר.   2"חוק העזר"(, ומתן החלטה בהתאם לסעיף  

_____________________________________________________________________________________________________________________________ _____________________________________________________________________________________________________ 

 
מקליס: יעלה  סעיף    עו"ד  וסדר   -  2חברים,  אבטחה  שמירה,  מונוסון,  ליהוד  העזר  חוק  בדבר  מעדכנים  אנחנו 

ג' לחוק העזר, להפעלת שירותי השמירה בהתאם 2, מתן החלטה בהתאם לסעיף  2016ציבורי תשע"ז את אומרת,  
 לחוק העזר. צירפנו את נוסח חוק העזר שפורסם.  

 
 לחודש...  29-רק יעלה, אולי נעדכן, שאת חוק העזר פירסמו ברשומות, ב עו"ד רוני חלמיש:

 
 . 29.12 מר שמואל רוטמן:

 
, לפי הנוסח המצורף, לאחר שאושר על ידי משרד 29.12.16-כן. חוק העזר פורסם ברשומות ב  עו"ד יעלה מקליס:

המשפטים.   ומשרד  לסעיף  הפנים  הפעלה    2בהתאם  התחלת  בדבר  העיר  מועצת  החלטת  נדרשת  העזר,  לחוק  ג' 
ימים   30בפועל של שירותי השמירה בהתאם לחוק העזר, לאחר שראש העירייה אישר כי השירותים יופעלו בתוך  

לסעיף   בהתאם  ההחלטה.  קבלת  פרסום  הפעלת 2מיום  תחילת  על  הודעה  יפרסם  העיר  ראש  העזר:  לחוק  ד' 
ויפורטו  השירותים  במתן  העירייה  תחל  שבו  התאריך  יצוין  בהודעה  העירייה;  של  האינטרנט  באתר  השירותים 

כדלקמן:   ההחלטה  להצעת  העיר  מועצת  אישור  מבקשים  אנחנו  כן,  על  והיקפם.  השירותים  שחוק מהות  לאחר 
שמירה  שרותי  הפעלת  מאשרת  העיר  מועצת  המשפטים,  ובמשרד  הפנים  במשרד  העיר,  במועצת  אושר  העזר 

לסעיף   ליהוד  2בהתאם  העזר  לחוק  התשע"ז  -ג'  ציבורי(,  וסדר  אבטחה  )שמירה,  שראש    2016  -מונוסון  לאחר 
יופעלו בתוך   כי השירותים  וזאת בכפוף לפרסום חוק העזר    30העיר אישרה  ימים מיום פרסום קבלת ההחלטה, 

 ברשומות. 
 

 רגע, רק נשנה את זה, כי חוק העזר כבר פורסם.  עו"ד רוני חלמיש:
 

 ולאחר שחוק העזר פורסם ברשומות.   עו"ד יעלה מקליס:
 

 לאחר שחוק העזר פורסם.   -גם אם אפשר בתחילת ההחלטה  מר שמואל רוטמן:
 

אוקיי, אז אנחנו נתקן את ההחלטה. לאחר שחוק העזר אושר במועצת העיר, במשרד הפנים    עו"ד יעלה מקליס:
ובמשרד המשפטים, ופורסם ברשומות, מועצת העיר מאשרת הפעלת שרותי שמירה, לאחר שראש העיר אישרה כי  

 ימים מיום פרסום קבלת ההחלטה. מי בעד?   30השירותים יופעלו בתוך 
 

 רגע, שאלות. מה אתם ממהרים כל הזמן?   מר גד מילר:
 

 בבקשה.  עו"ד יעלה מקליס:
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 אני מבין שהכסף הזה, גל, צבוע רק לנושא הזה, נכון?   מר גד מילר:
 

 בוודאי.  מר גל לניאדו:
 

אי אפשר להשתמש. עכשיו כשאנחנו מצביעים על הנושא הזה, אנחנו אמורים אחרי זה לקבל איזו    מר גד מילר:
 -שהיא תכנית בכפוף

 
רוני חלמיש: יופעלו תוך    עו"ד  יום    30התכנית היא פשוטה. מה שקורה, ראש העיר מאשרת ששירותי ההפעלה 

 מועד תחילת השירותים.  -מפרסום באתר האינטרנט של העירייה 
 

 מהות השירותים.  עו"ד יעלה מקליס:
 

 מהות השירותים, מה יינתן לתושבים, כדי שהתושבים יידעו מה נותנים להם.  עו"ד רוני חלמיש:
 

   -שתי ניידות עם שוטר ומפקח, כל ה מר גל לניאדו:
 

 אז למה לא הוספתם את זה כאילו להצעת ההחלטה?  מר גד מילר:
 

 זה כבר אושר.  עו"ד רוני חלמיש:
 

 זה כבר אושר.  עו"ד יעלה מקליס:
 

 בסדר, אבל שאנשים יידעו. אני רק מראה, בגלל שאנשים לא מבינים את מה שאתם אומרים.  מר גד מילר:
 

רוני חלמיש: זה מחר. אתה מפרסם, אתה מודיע לתושבים מה מהות השירותים שהם    עו"ד  אתה לא מפעיל את 
 ייתנו. לגבי מהות השירותים, זה כבר אושר, זה היה הבסיס של... 

 
לעניין הפרסום, היית צריך בכפוף לפרסום ולכתוב את מה שאושר. שתי ניידות, את כל מה שאתה    מר גד מילר:

 מדבר. זה יהיה באתר אינטרנט, שם יפרטו לך בדיוק מה יהיה. 
 

 ואני אזכיר לך, גדי, שכשאישרנו את חוק העזר, היה פירוט של היקף השירותים.  עו"ד יעלה מקליס:
 

 בסדר, אני אומר, הפירוט היה חשוב שיופיע פה.  מר גד מילר:
 

 בסדר, אז הוא מופיע בחומר שנמסר לנו כשקיבלנו החלטה לאשר את חוק העזר.   עו"ד יעלה מקליס:
 

עוזי מאיר: בעניין    מר  והוצאתי מכתב  כולם  עם  אני מדבר  כי  לי הערה שתירשם בפרוטוקול,  יש  לפני ההצבעה 
 למזכירה שלך לגבי פרוטוקולים של ועדת משנה. אני חבר מועצת עיר, שבעה חודשים ולא קיבלתי אף פרוטוקול.  

 
 הם מפורסמים.  עו"ד יעלה מקליס:

 

מפורסמים, אני לא יודע לפתוח את הנייד שלי ואת המחשב. צריך לבדוק בחוק אם אני לא זכאי    מר עוזי מאיר:
לערער,   שבועיים  של  זמן  לי  יש  משנה.  ועדת  החלטות  על  ולערער  הביתה  זה  את  ובנייה.    15לקבל  בתכנון  יום 

 בנייר, כן, אבל אני חושב במייל גם לא קיבלתי. ואני לא יודע אם באתר. רגע, דרך אגב, באתר. 
 

 בסדר, אנחנו נבדוק את זה. עוזי, תרשה לי, זה לא קשור להצעת ההחלטה.  עו"ד יעלה מקליס:
 

 אבל אם תנעלי את הישיבה, אני לא יכול לדבר.  מר עוזי מאיר:
 
 

 אבל אני לא אנעל, אני אתן לך לדבר.   עו"ד יעלה מקליס:
 
 

 לא, שיירשם, גמרנו.  מר עוזי מאיר:
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 רציתי לומר לך שניתן לך לדבר.   עו"ד יעלה מקליס: 
 

 כי זה לא יכול להיות שאני לא אדע מה קורה אפילו.   מר עוזי מאיר:
 

 אז בואו נצביע על הצעת ההחלטה. מי בעד?  עו"ד יעלה מקליס:
 

 : פה אחד. הצבעה 
 

 לאחר שחוק העזר אושר במועצת העיר, במשרד הפנים ובמשרד המשפטים ופורסם ברשומות, מועצת   החלטה:   
 מונוסון )שמירה, אבטחה וסדר -ג' לחוק העזר ליהוד   2העיר מאשרת הפעלת שרותי שמירה בהתאם לסעיף    
 ימים מיום פרסום קבלת   30, לאחר שראש העיר אישרה כי השירותים יופעלו בתוך  2016  -ציבורי(, התשע"ז   
 ההחלטה.    
 

 
 עוזי, תמשיך, כן.   עו"ד יעלה מקליס:

 
 

ועדת המשנה, זכות לכל    מר עוזי מאיר: לא, זהו, אני אומר, כי יש לנו, על פי חוק, מרגע קבלת הפרוטוקול של 
 חבר ועדה, להביא את זה לדיון חוזר.  

 
 הוא צודק.  ???:

 

 היועץ המשפטי לקח את זה בחשבון.  הוא יבדוק את זה ויענה לך.   עו"ד יעלה מקליס:
 

 פורסם. השאלה אם לא היו ישיבות חמישה חודשים.   28.7-עכשיו הוא בדק על רגל אחת שזה רק ב מר עוזי מאיר:
 

 לא, לא, זה מפורסם באופן שוטף.   עו"ד יעלה מקליס:
 

גם לא מליאה, כלום אני לא מקבל. אני לא מבין. גם המליאה, צריך לבדוק את החוק, אם החוק    מר עוזי מאיר:
 מאפשר לי. גם ישיבות עירייה, מה שהחוק מאפשר לי.  

 

 עוזי, רשמנו את בקשתך.   עו"ד יעלה מקליס:
 

 אנחנו מהישנים, הדור הישן שלא יודע.   מר עוזי מאיר:
 

 אתה אלוף העולם. עו"ד יעלה מקליס:
 

 למה? דווקא בפייסבוק אתה אלוף.  מר בן ציון רזניק: 
 

 עברית אני יודע לכתוב.   מר עוזי מאיר:
 

 עוזי, אם סיימת, אנחנו נועלים את הישיבה, תודה רבה לכולם. ערב טוב.  עו"ד יעלה מקליס:

 
 . 19:28הישיבה ננעלה בשעה  


